
 
 
 
 
 

Stichting Wmo-Raad gemeente Moerdijk 
Secretariaat: G. de Vos  tel. 06 5578 3654 

Specht 30, 4793 HN Fijnaart 
e-mail: secretariaat@wmoraadmoerdijk.nl 

website: https://wmoraadmoerdijk.nl 

VERSLAG 

 

Verslag  Wmo-adviesraad vergadering 14 mei 2025 in het gemeentehuis te Zevenbergen

Aanwezig 
Namens Wmo-adviesraad: Mevrouw G. Molewijk, mevrouw M. Eekhout, mevrouw S. Pigheddu, 
mevrouw J. Schreuders, mevrouw E. van Adrichem (penm), mevrouw A. ten Cate (vz), de heer G. 
de Vos (secr.) 
Namens Gemeente Moerdijk: mevrouw M. van Zantvliet, de heer M. de Keijzer. 
 

Afwezig met kennisgeving 
Namens Gemeente Moerdijk: wethouder mevrouw P. Joosten.  

 
1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 13.30 uur.  
 

2. Vaststelling agenda 
Afgesproken wordt om de onderwerpen bij agendapunt 16, na de pauze te behandelen. Hierbij 

zijn externe genodigden betrokken, die niet de gehele vergadering hoeven bij te wonen. Dit 

verslag volgt de oorspronkelijke agenda.  

 

3. Verslag Wmo-adviesraad 9 april  2025 
Dit verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd.   

 

4. Actielijst mei 2025 

• Pt. 25-07 “Zorg en veiligheid” op de gemeentelijke actielijst vertoont veel overeenkomsten 
met actiepunt 112 “Toekomstscenario Kind- en Gezinsbescherming”.  Dit wordt nagevraagd 
bij agendapunt 15.  
 

5. Postlijst mei 2025 

• Nr. 172 ALV Koepel ASD, Geen van de aanwezigen is in de gelegenheid  om de vergadering 
op 23 mei in Utrecht bij te wonen.  

• Nr 173. Online bijeenkomst over Regionale Woonzorgvisie (online) op 20 mei. De heer De 
Vos zal namens de adviesraad deelnemen, aangezien hij ook de vorige sessie heeft 
bijgewoond.  

 
Aanvullingen na het opstellen van de postlijst (deze zullen worden opgenomen in de postlijst  
van juni):   

• Nr. 176: Uitnodiging van de gemeente Moerdijk voor de bijeenkomst over Eenzaamheid op 
17 juni 2025. Mevrouw Ten Cate en mevrouw Schreuders zijn, als leden van de Kerngroep, 
gevraagd om deze bijeenkomst mede voor te bereiden.  

• Nr. 177: Uitnodiging van de Zevenbergse Voorzitterssociëteit voor een bijeenkomst op 19 
juni 2025. Het onderwerp is nog niet bekend. Zodra dit bekend is, zal de uitnodiging worden 
rondgestuurd.  
 

6. Terugkoppeling gesprek op 12 mei 2025 met wethouder mevrouw P. Joosten en de heer 
M. de Keijzer. Onderwerp: Vorming Adviesraad Sociaal Domein Moerdijk.  
Aan dit gesprek nam ook mevrouw C. Krijgh (Teammanager cluster Jeugd en cluster Sociaal 
Domein) namens de gemeente deel.. Zij leidde het gesprek.  
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Afgesproken was dat de heer De Keijzer een conceptverslag zou aanleveren  vóór onze 
vergadering. Helaas is dit verslag nog niet beschikbaar. Het DB geeft daarom een samenvatting 
op basis van eigen aantekeningen.  
Er is geconstateerd dat er sinds het vertrek van de heer Bouchekourte geen voortgang is 
geboekt aan gemeentelijke zijde op dit dossier. Oorzaak hiervan is onderbezetting bij de cluster 
Sociaal Domein. Op 1 juni start mevrouw C. Geers in dit cluster. Zij zal het onderwerp 
oppakken. 
De toekomstige scope van de ASD zal zich in eerste instantie richten op de Jeugdwet, de Wmo 
en de Participatiewet. Uitbreiding in de toekomst is zeker mogelijk.  
De Wmo-adviesraad heeft aangegeven dat 1 november een belangrijke datum is: dan treden 
formeel leden af en kunnen zij eventueel herbenoemd worden. Tenminste één lid is statutair 
verplicht af te treden en is niet herkiesbaar. Andere leden zijn wel herkiesbaar, maar twijfelen 
vanwege de onzekerheid over de voortzetting van de adviesraad.  
Er is een bestaande afspraak met de gemeente dat er geen nieuwe leden worden geworven 
voor de huidige Wmo-adviesraad. Daarom moet het wervingsproces voor de ASD spoedig 
worden opgestart. 
Het DB heeft bezwaar gemaakt tegen het voornemen om hiervoor een professioneel 
wervingsbureau in te schakelen. Men vreest dat dit leidt tot extra kosten en vertragingen door de 
selectie van een dergelijk bureau. In andere gemeenten is succesvol gewerkt met een 
onafhankelijk persoon, die samen met leden van bestaande adviesraden de selectie uitvoerde.   
De gemeente blijft echter bij het standpunt dat zittende leden van de Wmo-adviesraad die zich 
kandidaat willen stellen voor de ASD, geen rol mogen spelen in de selectiecommissie. Zij 
moeten opnieuw solliciteren. Leden die niet doorgaan mogen wel deelnemen aan de 
sollicitatieprocedure.  
Over de vorm van de toekomstige ASD heeft de gemeente nog geen definitieve mening 
gevormd, evenals over de vraag of de leden een vrijwilligersvergoeding voor de 
werkzaamheden krijgen of niet. Het DB heeft er op aangedrongen dat dit wel  bekend moet zijn 
op het moment van de gesprekken met potentiële leden, omdat zij dat zullen vragen. Ook moet 
de gemeente bevestigen dat vergaderingen ook in de avonduren kunnen plaatsvinden, omdat 
mensen die werken beperkter inzetbaar zijn voor vergaderingen. Dit merken we overigens nu 
ook al bij de beperkte omvang van de raad. 
Afgesproken wordt dat het DB begin juni een vervolggesprek zal hebben met mevrouw Geers 
en de heer De Keijzer over de vervolgstappen.  
 
De leden van de huidige Wmo-adviesraad wordt gevraagd om alvast na te denken over hun 
bereidheid zich kandidaat te stellen voor de ASD. Indien men zich niet wil kandideren, kan 
overwogen worden om een rol te spelen in de selectieprocedure. Definitieve antwoorden 
worden pas gevraagd wanneer de samenstelling van de selectieprocedure aan de orde is.   
 

7. Mededelingen Dagelijks Bestuur. 

• Kerngroep bijeenkomst Eenzaamheid 15 april 2025. 
Deze bijeenkomst is geannuleerd wegens onvoldoende aanmeldingen. Het project krijgt 
vervolg in bijeenkomst op 17 juni 2025. (zie agendapunt 5) 

• Overlegvergadering D-9 Adviesraden West-Brabant. 
De volgende vergadering vindt plaats op 17 juni om 19.30 in Etten-Leur.  Mevrouw Van 
Adrichem en de heer De Vos zullen de Wmo-adviesraad vertegenwoordigen.  
 

8. Rondvraag 

• In BN DeStem van 13 april werd gemeld dat in Moerdijk (maar ook in andere gemeenten) 

het aantal Wmo gerechtigden een recordaantal heeft bereikt (2.720). Vraag aan de 

gemeente: Wordt er in de gemeentebegroting voldoende rekening gehouden met deze 

stijgingen? Vraag wordt gesteld bij agendapunt 15. 
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• Bij agendapunt 15 zal gevraagd worden naar de stand van zaken rondom de Beleidsnotitie 

Inclusief Moerdijk. De eerder aangegeven data van behandeling in commissie en raad 

worden niet gehaald. Sommige data liggen inmiddels in het verleden.  

 

9. Bespreking thema’s  

• Vorming Regionale Participatiehub, bijeenkomst van 10 april 2025. 

De heer De Vos heeft namens de adviesraad deelgenomen aan deze bijeenkomst. Ook 

heeft hij een verslag gemaakt. Hier zijn geen inhoudelijke vragen over van de leden. De 

leden stemmen in met het voorstel om dit te blijven volgen, maar er op dit moment geen 

energie in te steken.  

• Inspiratiebijeenkomst Mantelzorg 6 mei 2025. 

De heer De Vos heeft bij deze bijeenkomst mevrouw Schreuders vervangen en hierover ook 

een verslag van gemaakt. (bij de agenda gevoegd). Inhoudelijk zijn er geen vragen. Bij de 

bijeenkomst waren ca 20 personen aanwezig, voornamelijk professionals en enkele 

vrijwilligers. Er komt na de vakantieperiode een volgende bijeenkomst waarbij de 

conceptrapportage van Mantelzorg.nl zal worden besproken.  

 
10. Bespreking acties uit werkgroepen. 

In de afgelopen periode zijn er geen acties uitgevoerd door de ingestelde werkgroepen  
 

11. Voorbereiding bespreking met gemeente 
De met de gemeente te bespreken punten, die nog niet uit de agenda volgen worden herhaald 

en afgesproken wie deze punten toelicht.  

 

Er wordt geconstateerd dat, net als bij eerdere vergaderingen, het eerste deel van de 

vergadering rond 14.30 uur is afgerond. Het voorstel is om het overleg met de gemeente 

voortaan te laten starten om 14.45 uur.  Indien nodig kunnen resterende punten uit het eerste 

deel van de  vergadering na afloop van het overleg alsnog behandeld worden.  

 

Deel 2 overleg van de Wmo-adviesraad Moerdijk met de gemeente Moerdijk.  
 
Bij aanvang van het tweede deel van de vergadering wordt vastgesteld dat de heer 
Piethaan (nog) niet aanwezig is. Pogingen van de heer De Keijzer om contact te leggen lukt 
niet. De geplande kennismaking met de heer Piethaan wordt, noodgedwongen, 
doorgeschoven naar de juni vergadering.  
 
12. Reactie op verslag d.d. 9 april 2025. 

Vanuit de gemeente zijn geen inhoudelijke opmerkingen  op het verslag van 9 april 2025. De 
heer De Keijzer licht enkele kleine actiepunten in dit verslag toe:  

• Jan.25 pt. 15. Er blijkt geen procedure te bestaan voor het doorsturen van adviezen van de 
Wmo-adviesraad aan de Gemeenteraad. Advies: als de raad wenst dat een advies ter 
kennis wordt gebracht van de gemeenteraad, dit expliciet in het advies vermelden. 
Aandachtspunt voor de werkwijze van de ASD.  

• Mrt 25. pt. 13. Actiepunt betrekken bij Toekomstscenario Kind- en Gezinsbescherming blijft 
staan, omdat de heer Piethaan niet aanwezig is.  

• Mrt 25. pt. 15.  Het is nog niet bekend wanneer aanpassingen aan het 
cliëntervaringsonderzoek CEO bekend moeten zijn. Toevoegen aan de  formele actielijst.  

• Apr. 25 pt. 13. De programmaplaat Sociaal Domein zal worden toegestuurd voorafgaand 
aan het kennismakingsgesprek met de heer M. van der Veen.  
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• Apr. 25 pt 16. Vervoersconsulenten in de gemeente Moerdijk. Er zijn bij de gemeente geen 
vervoersconsulenten in de strikte zin van het woord. In het verleden is gebleken dat er 
nagenoeg geen vragen binnenkwamen voor vervoersconsulenten. De binnen komende 
vragen worden beantwoord door het Wmo-loket en Moerdijk voor Elkaar.  De heer M. van de 
Bosch houdt zich bezig met vervoer binnen de gemeente en is bereid een toelichting te 
geven over zijn werkzaamheden en de onderwerpen die spelen.  We zullen dit inplannen.  

 
13. Reactie op de actiepuntenlijst mei 2025 

• Pt 104 Advisering over het kilometerbudget zit in de pijplijn en komt binnenkort op tafel.  

• Pt 111. Opvolging de heer Bouchekourte. Door de komst van mevrouw Geers komt dit punt 
te vervallen.  

• Pt 25-07 Zorg en Veiligheid kan vervallen omdat het samenvalt met Toekomstscenario Kind- 
en Gezinsbescherming.  
 

14. Mededelingen van de gemeente 
Enige jaren geleden bracht de Wmo-adviesraad een advies uit over pré-mantelzorgwoningen. 
Deze regeling wordt nu aangepast in verband met de invoering van de Omgevingswet en een 
recente evaluatie. Belangrijkste punt is dat er tot op heden nog geen aanvragen zijn ingediend. 
De eis van een minimaal oppervlak van 60 m2 wordt mogelijk geschrapt. Mevrouw Van 
Adrichem en de heer De Vos die eerder betrokken waren bij dit advies, zullen ook de nieuwe 
adviesaanvraag afhandelen.   
 

15. Vragen aan de gemeente 

• De Wmo-adviesraad wacht nog op het verslag van het gesprek van maandag over de 
vorming van de ASD Moerdijk. Dit komt vandaag of uiterlijk morgen.  

• Hoe gaat gemeente om met stijging aantal Wmo-gerechtigden. Begrotingsposten worden 
aangepast aan de groei van het aantal gerechtigden.  

• Wat is de stand van zaken rondom de beleidsnota Inclusief Moerdijk. Voor zover bekend is 
het contract van de projectleider beëindigd. Er heeft nog geen behandeling in commissie  of 
raad plaatsgevonden en het is ook nog niet geagendeerd. De heer De Keijzer stelt voor om 
dit onderwerp te bespreken tijdens de kennismaking met de heer Van der Veen.  

• Er wordt voorgesteld om de overlegvergadering tussen gemeente en Wmo-adviesraad 
voortaan om 14.45 uur te laten starten in plaats van om 15.00 uur.  De heer De Keijzer 
onderzoekt of dit binnen de gemeentelijke organisatie haalbaar is.   
 

16. Bespreking van inhoudelijke onderwerpen  

• Kennismaking met projectleider Kind- en gezinsbescherming. 
Dit onderdeel komt te vervallen door afwezigheid van de projectleider.  

• Uitvoeringsagenda 2025, “Ambitie voor de Sociale Basis”. 
De door mevrouw Van Zantvliet gegeven presentatie is geplaatst op het ledendeel van de 
website. Een korte samenvatting volgt hieronder.  
De uitvoeringsagenda zal elk jaar worden opgesteld. Door de besluitvorming in de 
Gemeenteraad is die van 2025 pas in de loop van het jaar opgesteld  Die van 2026 volgt in 
het najaar van 2025 enzovoort. In de uitvoeringsagenda worden de acties aangegeven die 
dit jaar opgepakt of uitgevoerd gaan worden. De uitvoeringsagenda gaat uit van 
hoofdthema’s van het ambitiedocument: Samen doen, Samen redzaam en Samen spraak.  
Op deze hoofdthema’s wordt in de ontwikkelagenda aangegeven wat de onderwerpen zijn 
die in 2025 aan de orde zullen komen en ook nieuwe agendapunten die zijn toegevoegd 
voor de jaren 2025-2030. Deze uitvoeringsagenda wordt vastgesteld door het College van 
B&W en ter kennis gebracht aan de gemeenteraad door middel van een 
Raadsinformatiebrief (RIB).  
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17. Nabespreking overleg en verdelen acties die voortvloeien uit deel 2. 
Aan de leden wordt gevraagd om hun vakanties per e-mail door te geven aan de secretaris, 
zodat eventueel het vergaderschema aangepast kan worden.  
 

18. Sluiting.  
De voorzitter sluit de vergadering om 16.15 uur.  

 

Openstaande kleine vragen en acties uit dit (en vorige) verslagen.  

✔ = afgerond                                                     = wacht op afronding.  

Agenda- 
punt 

Actiepunt / vraag Status / Antwoord 
 

Actie- 
houder 

Afgerond? 

Jan 25.     
15 Nadere procedure adviezen 

Wmo-adviesraad bij stukken voor 
Commissies en Gemeenteraad.  

Antwoord gegeven in 
vergadering 14 mei 
25.  

Gemeente ✔ 

16 Gesprek inplannen met Wmo-
Loket coördinator in Q4-25 

 Secretaris  
 

Mrt 25.     
13 Wijze van betrekken van de 

Wmo-adviesraad bij traject 
Toekomstscenario Kind – en 
Gezinsbescherming bespreken 
met projectleider.  

Doorschuiven naar 
gesprek met de heer 
Piethaan in juni 
vergadering.  
Zie pt. Apr 25 pt 15 

Gemeente ✔ 

15 Wanneer moeten aanpassingen 
CEO gereed zijn om mee te 
nemen bij CEO 2025.  
 

Nog onbekend, gaat 
naar formele actielijst 
25-10 

Gemeente ✔ 

Apr 25.     
13 Uitleg over Programmaplaat 

doelen en ambities Sociale 
Domein 

Combineren met 
kennismaking 
directeur Mens en 
Maatschappij a..i.  
Programmaplaat 
toesturen vóór dit 
overleg.  

Gemeente 
 

14  Kennismaking met Mens en 
Maatschappij de heer M. van der 
Veen. 

Komt op agenda juni 
vergadering  

Gemeente  ✔ 

15 Kennismaking met de heer 
Piethaan en bespreken 
betrokkenheid Wmo-adviesraad 
met onderwerp Kind- en 
gezinsbescherming. In mei 
vergadering.  

In juni vergadering  Gemeente ✔ 

16 Wie is/zijn de 
Vervoersconsulenten binnen de 
gemeente Moerdijk  
 
 
 

Is beantwoord in 
vergadering mei 25.  

Gemeente ✔ 
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Agenda- 
punt 

Actiepunt / vraag Status / Antwoord 
 

Actie- 
houder 

Afgerond? 

Mei 25.      
15 Verslag gesprek gemeente -DB 

over vorming ASD  
 Gemeente  

 

15 Stand van zaken Beleidsnotitie 
Inclusief Moerdijk. Bespreken 
met de heer Van der Veen.  

Kan vervallen. 
Beleidsnotitie wordt 12 
juni besproken in 
commissie en 26 juni 
in Gemeenteraad.  

Wmo-ar.  ✔ 

15 Kan het overleg gemeente – 
Wmo-ar in het vervolg starten om 
14.45 uur.?  

 Gemeente. 
 

 

 

 

 

_____________________________                                                      __________________________ 

 

A. ten Cate                                                                                          G. de Vos 
      (interim voorzitter)                                                                                 (secretaris) 


